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Typhoon or rainstorm warning issued before a test  
 
 If typhoon signal No. 3 or Red / Amber rainstorm warning is issued, all tests will be held 

as scheduled 
 

 If typhoon signal No. 8 or Black rainstorm warning is likely, candidates should listen to 
radio or watch television in case the weather deteriorates suddenly  

 
 When typhoon signal No. 8 or Black rainstorm warning is announced,  

- the morning test session will be cancelled if the signal is still in force at 7:00 am  
- the afternoon test session will be cancelled if the signal is still in force at 11:30 am  

 
Typhoon or rainstorm warning issued during the test  
 
Once a test session has started, it will continue for the full time allotted unless physical 
conditions in the venue are considered to be dangerous  
 
 
If in doubt, please call the British Council Exams Customer Services Centre (tel: 2913 5100) 
before leaving for the test centre. A taped message will give an up-to-date report on the 
status of all tests due to be held that day  
 
 
 
如天文台於考試前發出颱風或暴雨警告  

 3號強風訊號或紅色 /黃色暴雨警告生效時，所有考試將如期舉行  

 如天文台宣佈有可能懸掛 8號烈風訊號或黑色暴雨警告，考生應留意電台或電視台有關天氣

的最新情況  

 當天文台發出的 8號烈風訊號或黑色暴雨警告:  

- 如 8 號烈風訊號或黑色暴雨警告持續生效至上午 7 時，所有上午考試將會取消  

- 如 8 號烈風訊號或黑色暴雨警告持續生效至上午 11 時 30 分，所有下午考試將會取消  

 

如天文台於考試期間發出颱風或暴雨警告  

如考試經已開始，除非考試場地有危險，否則考試將繼續進行至結束為止  

 

如有疑問，請於前往考試場地前致電英國文化協會考試部顧客服務中心 (電話：2913 5100)，本

會將以電話錄音提供所有於當天考試的最新安排 


